

Ryczałty samochodowe

Wpisany przez Sufler

czwartek, 02 lutego 2012 10:06 - Poprawiony wtorek, 14 lutego 2012 10:55

MAKSYMALNE STAWKI ZA 1 KM PRZEBIEGU POJAZDÓW PRYWATNYCH

W JAZDACH LOKALNYCH PRACOWNIKÓW

Stawki w zł

Okres

Od

1.01.2002

do

31.03.2002

Ryczałty samochodowe

Wpisany przez Sufler

czwartek, 02 lutego 2012 10:06 - Poprawiony wtorek, 14 lutego 2012 10:55

Od
1.04.2002
do
31.12.2002

Od
1.01.2003
do
29.02.2004

Od
1.03.2004
do
13.11.2007

Od
14.11.2007

Samochód osobowy o pojemności skokowej silnika do 900 cm³

0,4488

0,4690

0,4798

0,4894

Ryczałty samochodowe

Wpisany przez Sufler

czwartek, 02 lutego 2012 10:06 - Poprawiony wtorek, 14 lutego 2012 10:55

0,5214

Samochód osobowy o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm³

0,7195

0,7519

0,7692

0,7846

0,8358

Motocykl

0,1982

0,2071

0,2119

Ryczałty samochodowe

Wpisany przez Sufler

czwartek, 02 lutego 2012 10:06 - Poprawiony wtorek, 14 lutego 2012 10:55

0,2161

0,2302

Motorower

0,1189

0,1243

0,1272

0,1297

0,1382

Podstawa prawna:

§ 2 rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 25.03.2002r. w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy (Dz. U. Nr 27, poz. 271, z 2004 r. Nr 237, poz. 2376 i z 2007 r. Nr 201, poz. 1462) .

UWAGA

Ryczałty samochodowe

Wpisany przez Sufler

czwartek, 02 lutego 2012 10:06 - Poprawiony wtorek, 14 lutego 2012 10:55

Od 1 marca 2004 r. w takiej samej wysokości kształtują się stawki za 1 km przebiegu pojazdu z tytułu zwrotu kosztów używania tego pojazdu w podróży służbowej.

Podstawa prawna:

§ 5 ust. 3 rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 19 grudnia 2002r. w sprawie wysokości oraz warunków ustalania należności przysługujących pracownikowi zatrudnionemu w państwowej lub samorządowej jednostce sfery budżetowej z tytułu podróży służbowej na obszarze kraju (Dz. U. Nr 236, poz. 1990, z 2004 r. Nr 271, poz. 2686, z 2005 r. Nr 186, poz. 1554 i z 2006 r. Nr 227, poz. 1661).

Przedstawione powyżej stawki dotyczą także osób fizycznych prowadzących działalność gospodarczą - podstawa prawna art. 23 ust. 1 pkt 46 *ustawy o podatku dochodowym od osób fizycznych*